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P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA MAKSYMILIANOWO  

W DNIU 10 WRZEŚNIA 2015 R. 

 

Zebranie zaplanowano na piątek 10 września 2015 r. na godzinę 18.00 w Świetlicy Wiejskiej 

w Maksymilianowie – ul. Kościelna 2. Zebranie odbyło się w II terminie, tj. o godz. 18.30 z 

uwagi na brak dostatecznej frekwencji 10% uprawnionych do głosowania mieszkańców– 

zgodnie ze statutem Sołectwa. W oczekiwaniu na II termin pan sołtys poprosił mieszkańców 

o zgłaszanie wolnych wniosków i zapytań do wójta gminy. 

  

Obecni na zebraniu: 

Wójt Gminy – pan Wojciech Sypniewski, 

Dyr. GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radna Powiatowa – pani Żanetta Kaźmierczak 

Radni Gminy : pan Andrzej Wiekierak, pan Arkadiusz Słysz, pan Andrzej Różański 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

Pan sołtys Czesław Betyna otworzył zebranie i powitał zaproszonych  gości oraz przedstawił 

następującą propozycję porządku obrad: 

1. Informacja o realizacji inwestycji w sołectwie w 2015 r. 

2. Wnioski Rady Sołeckiej do budżetu gminy na 2016 r. 

3. Podział środków finansowych będących do dyspozycji sołectwa na rok 2016. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

Mieszkańcy przyjęli porządek obrad bez uwag. Pkt. 4. przeniesiono na przerwę ogłoszoną w 

związku z otwarciem zebrania w II terminie. 

 

Przebieg zebrania. 

Ad.4. Wolne wnioski i zapytania mieszkańców: 

- Pan Rosiak – zapytał o inwestycję budowlaną przy ulicy Bydgoskiej (na granicy 

Maksymilianowo/Niemcz). Jest tam wykonany wykop na dużej powierzchni gruntu. Pytanie 

dotyczyło, czy wiadomo jaka budowla powstaje w tym miejscu. Pan wójt poinformował, że 

jest to prywatna posesja i nie posiada wiedzy na ten temat. Zostanie to sprawdzone w 

wykazie, który przygotowuje Starostwo Powiatowe. 

- Pan Rosiak – zgłosił potrzebę podwyższenia i wyrównania po ostatnim remoncie wyjazdu z 

ul. Okrężnej na Bydgoską, a także wykoszenia traw i krzewów na ul. Okrężnej. Sprawą 

zajmie się GZK. 

- Pan Rosiak – zgłosił uwagi do regulaminu wywozu nieczystości i częstotliwości wywozu 

odpadów zielonych, tak aby częściej były one wywożone już od kwietnia. Poprosił również o 

zwrócenie uwagi firmie wywożącej odpady, aby stosowała plandeki dla odpadów sypkich. 

Pan wójt poinformował, iż sprawa plandek jest kontrolowana, policja będzie karać mandatami 

za nie przestrzeganie przepisów. Wójt przekazał informację, że firma Remondis wywozi 

odpady do końca b.r. Został ogłoszony przetarg, który jeszcze nie jest zupełnie rozstrzygnięty, 
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ale prawdopodobnie nie ulegnie zmianie stawka opłat za śmieci. Wójt przypomniał również, 

że jeżeli na posesjach powstaje nadmiar odpadów zielonych (i nie tylko) mieszkańcy maja 

prawo skorzystać z PSZOK-a i w ramach opłaty za śmieci dostarczyć tam odpady. Najbliższa 

zbiórka odpadów wielkogabarytowych w Maksymilianowie będzie 17 października. Wójt 

zasygnalizował, że są przygotowywane zmiany w regulaminie gospodarki odpadami 

uchwalanym przez Radę Gminy, o których dokładnie poinformuje na kolejnym zebraniu. 

- Pan sołtys – problem wykonania oświetlenia na ulicy Warsztatowej. Po udanych 

negocjacjach w sprawie uregulowań gruntowych z koleją, właściciel posesji przy której miała 

być ustawiona skrzynka rozdzielcza do prądu nie wyraził na to zgody w związku z czym 

inwestycji nadal nie rozpoczęto. Musza zostać wykonane zmiany w projekcie w związku z 

nowym umiejscowieniem rozdzielni. Aby się nie zmarnowały środki z funduszu (za 2014 r.) 

zostały zakupione słupy i obudowy. 

- Pan wójt poinformował, że w przyszłym roku zostaną w całej gminie wymienione tablice 

ogłoszeniowe w sołectwach. 

- Pan Cieśliński – zgłasza potrzebę przejścia dla pieszych na ul. Szkolnej przy skrzyżowaniu z 

Koronowską oraz przypomina o utrudnionym dojściu do dworca kolejowego. Pan wójt 

wyjaśnił, że ulica Koronowska jest drogą wojewódzką i kompetencje do zarządzania drogą 

należą do Zarządu Dróg Wojewódzkich, i zostanie tam przekazana informacja o zgłoszeniu 

takiej potrzeby przez mieszkańców. Jeżeli chodzi o sprawę dworca kolejowego, to nie doszło 

do spotkania z dyrekcją kolei w Gdańsku, które miało się odbyć w kwietniu. Nadal nie jest 

uporządkowana sprawa własności gruntów. 

- pan sołtys – poinformował że niebawem, kwestia 3-4 tygodni, zostaną ustawione wiaty 

przystankowe, które zostały zaplanowane do wykonania w ramach funduszu sołeckiego w 

2015 r. 

- Pan Grodziński – zgłosił potrzebę wybudowania sieci wod –kan na ulicy Stolarskiej. 

Pan wójt zaproponował, aby zostało to zapisane jako wniosek do budżetu.  

- Pan sołtys zwrócił uwagę, że wszelkie prace, chociażby podłączenie kanalizacji, które gmina 

chciałaby wykonać na terenie kolej są bardzo utrudnione ze względu na brak potrzebnych 

regulacji prawnych. Pan wójt to potwierdził, informując mieszkańców, że wysyłanie pism, 

wniosków nie przynosi efektów. Pisma są przesyłan , odsyłane lub brak na nie odpowiedzi. 

Konieczne jest spotkanie z osobą decyzyjną, którą jest trudno ustalić ze względu na rozdziały 

panujące na kolei.  

- Pani Paliwoda – zgłosiła problem znajdujących się śmieci w lesie. Wójt poprosił o 

zgłaszanie takich „dzikich wysypisk”. 

- Pani Słomska zapytała, czy jest szansa na poszerzenie i remont ulicy Topolowej. Pan 

wójt odpowiedział, że jest taki wniosek do budżetu od Rady Sołeckiej i zostanie on 

rozpatrzony, jednakże pierwszeństwo będą miały na pewno ulice o dużo gorszej jakości, 

których jest sporo w gminie. 

- Pani Chruszczewska zgłosiła problem z nadużywaniem oprysków chwastów na posesji przy 

ul. Polnej.  

- Pan Kubiczek – zapytał o wykonanie kanalizacji i sieci wodociągowej na ul. Nastrojowej i 

Spacerowej. – pan wójt poinformował, że wykonany jest projekt instalacji. 
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- Pan Komorowski – zgłosił potrzebę wyjaśnienia sprawy ograniczenia prędkości w Niemczu, 

czy 40 km/h czy 50 km/h oraz złej organizacji sygnalizacji świetlnej w Osielsku na 

skrzyżowaniu przy urzędzie gminy. 

- Pan Brauze zgłosił potrzebę usunięcia z drzew suchych konarów, szczególnie przy drogach. 

Poprosił również o sprawdzenie przyrządów gimnastycznych na placu zabaw przy ul. Ptasiej. 

Zauważył również że prawdopodobnie nieprawidłowo jest zabezpieczona końcówka ciągu 

wodnego przy ul. Topolowej. 

- Pani Paliwoda – zapytała o możliwość wybudowania chodnika na ul. Koronowskiej na 

odcinku od Szkolnej do Leśnej. Pan Wójt przypomniał, że jest to sprawa Zarządu Dróg 

Wojewódzkich i zostanie tam zgłoszony taki wniosek od mieszkańców. 

- Pan Suwalski – zapytał o możliwość przesunięcia progów zwalniających na ul. Głównej, 

ponieważ z powodu usytuowania progu przy jego posesji na budynku pojawiają się rysy. 

Zawnioskował także, ze ustawienie zakazu wjazdu dla pojazdów ciężkich. Pan wójt wyjaśnił, 

że wykonywanie zmian w jezdni nie jest możliwe w okresie gwarancji na drogę, a 

wprowadzenie zakazu nie jest dozwolone na drodze o kategorii zbiorcza.  

- Pan Różański zgłosił wniosek do budżetu o budowę ul. Łabędziej oraz poprosił o 

zwrócenie uwagi na uporządkowanie terenu w związku z prowadzonymi pracami podczas 

budowy gazociągu. 

- Pan Kujawa zapytał o możliwość zagwarantowania w ramach opłaty za śmieci pojemników 

na odpady zmieszane oraz zwrócił uwagę, aby firma wywozowa nie niszczyła pojemników. 

- Pani Drzewiecka zgłosiła wniosek o budowę chodnika na ul. Ogrodowej. 

 

Ad. 1. Informacja o realizacji inwestycji w sołectwie w 2015 r. 

O realizowanych inwestycjach na terenie Maksymilianowa poinformował pan sołtys.  

- wykonanie utwardzenia z kostki brukowej na ulicy Ptasiej 

- rozpoczęcie robót na ulicy Ustronie i Wspólnej 

- wykonanie oświetlenia na ulicy Kalinowej i Warsztatowej – w trakcie realizacji 

 

Ad.2. Wnioski Rady Sołeckiej do budżetu gminy na 2016 r. 

- kolejny etap budowy ulic Ustronie i Wspólnej. 

- ulice Lipowa i Azaliowa 

- Projekty ulic: Topolowa wraz z parkingiem przy szkole i oświetleniem, ul. Podgórna 

(połączenie do ul. Głównej z oświetleniem), ul. Kalinowa, 

- Projekt budowy ścieżki pieszo – rowerowej na ul. Jagodowej, 

- budowa kanalizacji na ul. Kalinowej, Nastrojowej, Spacerowej 

 

Ad. 3. Podział środków finansowych będących do dyspozycji sołectwa na rok 2016. 

Pan sołtys przedstawił propozycje Rady Sołeckiej  podziału funduszu sołeckiego na 2016 rok. 

Kwota do rozdysponowania to 42 593,29 zł. Rada Sołecka zaproponowała następujący 

podział funduszu: 

- doposażenie świetlicy  – 2593,29 zł 

- cele integracyjne (dzień dziecka, pikniki, festyny, KGW, Klub seniora,  – 20 000 zł 

- budowa parkingu przy ul. Kościelnej – 20 000 zł 
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Przystąpiono do głosowania nad podziałem Funduszu Sołeckiego; 

Głosowaniu poddano następujący podział środków Funduszu Sołeckiego na rok 2016 

1) doposażenie świetlicy  – 2 593,29 zł 

Wyniki głosowania:  

Za - 37 

Przeciw –  brak 

Wstrzymało się – 2 osoby 

2) cele integracyjne (dzień dziecka, pikniki, festyny, KGW, Klub seniora – 20 000 zł  Wyniki 

głosowania:  

Za – 37 

Przeciw –  brak 

Wstrzymało się – 2 osoby 

3) budowa parkingu przy ul. Kościelnej – 20000 zł  

Wyniki głosowania:  

Za – 38 

Przeciw –  brak 

Wstrzymało się – 1 osoba 

 

Pan sołtys podziękował mieszkańcom za pozytywny wynik głosowania i zakończył zebranie. 

 


